



研究生在读证明

姓名 周锦仁，性别 男，学号 2021210055，身份证号码 32041119950122371X。该生是我校 2021 级 第一临床医学院 研究生，学习专业为 外科学（普外），学位类型为 学术型，学习方式为 全日制，学制为 3 年。

如果达到学位授予条件，该生将于 2024 年 6 月获得 博士 学位。我校是被中华人民共和国教育部认可的全日制高等学校。

南京医科大学研究生院

2024年5月29日

Certificate of Postgraduate Enrollment

This is to certify that Mr. ZHOU JINREN (Student ID: 2021210055, ID Card No.: 32041119950122371X) is a postgraduate student of Grade 2021 in the The First School of Clinical Medicine of Nanjing Medical University. His major is Surgery (General Surgery) and his degree type is Academic. He is pursuing a Full-time program with a duration of 3 years.

Upon fulfilling the requirements for degree conferral, he will be awarded a Doctor's degree in June, 2024. Nanjing Medical University is a full-time institution of higher learning recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China.

Graduate School of Nanjing Medical University

